
Obecný úrad C í f e r – Finančná komisia  

–––––––––––––––––––––––––––––––––-  

 

                                                        Z á p i s n i c a 

 

            zo  zasadnutia  finančnej komisie  dňa 31.októbra  2013 o 19.00 hod. 

           –––––––––––––– –––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

  Prítomní:   Ing.Bartošková Oľga 

                   Ing. Silná Zuzana PhD. 

                   Cajová Emerencia- ospravedlnená 

                  Krajčovičová Zita- ospravedlnená 

 

 Hostia:     Mgr.Maroš Sagan,PhD. 

                Milada Straková 

          

Zapisovateľka: Mgr. Adriána Chalupková                  

                
Program zasadnutia:  

1.Otvorenie zasadnutia 

2.Čerpanie rozpočtu k 30.9.2013 

3. Návrh na 2.zmenu rozpočtu 2013 

 

1. Pán starosta obce Mgr. Maroš Sagan, PhD. privítal zúčastnených členov komisie           

a ostatných zúčastnených. 

 Oboznámil prítomných s programom do obecného zastupiteľstva, ktoré sa má konať    

7.11.2013. V programe do OZ je aj viacero bodov týkajúcich sa   rozpočtu. 

  Hlavnými témami finančnej komisie bolo čerpanie rozpočtu a návrhy na 2. zmenu  

rozpočtu   2013. 

2. Komisia začala prerokovávať najskôr čerpanie rozpočtu ako príjmov – bežných, 

kapitálových  a finančných operácií, tak aj výdavkov položkovite. Starosta informoval, že 

čerpanie podielových daní môže dosiahnuť výšku 770 000€. Čerpanie jednotlivých daní 

ešte nedosiahlo konečný stav, nakoľko podnikatelia majú druhú splátku daní do konca 

mesiaca november. 

Dôležitá informácia bola tiež, že príjem z podnikateľskej činnosti by mal byť 25 000,-€. 

Obec dostala v tomto roku dotáciu na opravu výtlkov 3 131,34 € a taktiež na doplnenie 

knižného fondu 800 €, ktoré musí účtovníčka obce  do určitého dátumu vyúčtovať. 

 

 



Čo sa týka bežných výdavkov, starosta informoval prítomných bližšie o určitých bežných 

výdavkoch bez ktorých sa fungovanie bežnej prevádzky obecného úradu nezaobíde ako 

mzdy, telefóny, plyn, elektrina, výpočtová technika, materiál, služby atď.      

Ďalej sa prerokovávali jednotlivé kapitoly výdavkov ako sú obecný úrad, kultúrny dom, 

požiarna ochrana, komunikácie a prítomní sa vyjadrili k čerpaniu. 

Starosta informoval o výdavkoch na investičné akcie, ktoré sú zaúčtované v bežných 

výdavkoch ako tzv. aktivácia, ktorá sa robí svojpomocne pomocou zamestnancov, 

nákupom materiálu vo vlastnej réžii a zdôraznil efektivitu týchto výdavkov a vyčíslil 

koľko sa ušetrí svojpomocnou činnosťou. 

Nakoniec ešte spomenul dočerpanie úveru, ktorý brala obec z VUB banky.  

   Členovia komisie sa vyjadrili k jednotlivým číslam návrhu na druhú zmenu rozpočtu roku    

2013, potom sa začala diskusia k daným témam, k rizikám rozpočtu i k rozpočtovému 

rámcu na rok 2014.  

   Predsedníčka komisie p. Ing. Oľga Bartošková po diskusii zasadnutie komisie ukončila. 

    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Zapísala: Mgr. Adriána Chalupková                              Ing.Bartošková Oľga 

                                                                                       predsedníčka komisie 

 

Cífer, 15.11.2013 


